
SU/SMU  

Dato/tid: 16.02.2023 kl 17:00 

Møtt: Elevrådet ungdomsskolen (Johan og Kristian Petrus), FAU (Ann Helen og Tale), ansatte (Nina og 

Linda), politikere (Camilla) og kommunen (rektor). 

SAKSLISTE 

1. Godkjenning av ny prosedyre for arbeid med 9a. Endringen gjelder hvem elevene skal 

kontakte hvis ansatte krenker elever (se under). 

Skolens innstilling: Den nye prosedyren godkjennes og tas i bruk. Enstemmig vedtatt 

 

2. Elevrådet på ungdomsskolen ønsker fotgjengerovergang mellom Joker og Best samt over 

veien ved banken. 

Skolens innstilling: Fotgjengerovergang anbefales på begge stedene. Enstemmig vedtatt 

 

3. Orientering om skolens arbeid med aldersblandinga og hvordan denne organiseres. Dette er 

samme orientering som ble lagt fram på FAU. 1.-4.trinn som nå. 5. – 6. en klasse. 7. alene og 

8.-10. A og B. Kontaktlærere mer i klassen. Særlig på de laveste trinnene. 5.-6. har vært i 

klasse før. 19 ut av mellomtrinnet og 9 inn gjør at det nå blir størst grupper på u.skolen noe 

som er en fordel. De eldste burde klare store grupper best. Elevrådet ungdomsskolen uttaler 

i møtet at de var spente når de begynte på ungdomsskolen, men at det raskt hadde gått seg 

til med skolemiljøet i en aldersblandet klasse. Etter det har det stort sett vært bra. 

Skolen skal jobbe mer med teambuilding i noen av elevgruppene. Resultatene av dette avgjør 

om dette skal utvides/videreføres. Jobbe for at kontaktlærer er mer med elevene han/hun 

har enn det det er i dag. FAU vurderer om de skal gjøre et stunt opp mot skolestart for å 

gjøre denne lettere for elevene. De siste årene har aldersblandinga vært det temaet som har 

skapt engasjement blant de ansatte. SU/SMU tar orienteringen til etterretning. 

 

Frode Gabrielsen 


